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OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:007-02/22-01/05 
URBROJ: 251-197-22-3 
U Zagrebu, 10.06.2022. 
 
                              SKRAĆENI ZAPISNIK 

 
s 11. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Voltino šk. god. 2021./2022., održane 

10.06.2022. godine s početkom u 17,00 sati. 

Prisutni članovi ŠO: Morana Strahija, Goran Cindrić, Ksenija Kulić, Maja Ogrizek, Branka 

Vukadinović, Ivona Boban, Vanesa Jurić 

Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole, Lidija Senegačnik, tajnica škole  

Sjednicom predsjedava Morana Strahija, predsjednica ŠO, koja konstatira da postoji kvorum 

(7 članova) za pravovaljano odlučivanje. 

 
DNEVNI RED:  
 
1. Verifikacija zapisnika sa 10. sjednice Školskog odbora 

2. Prijedlog Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku 

imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika 

3. Prijedlog Pravilnika o ostvarivanju i korištenju nenamjenskih donacija i vlastitih prihoda 

4. Davanje na korištenje školskog prostora- 

a)vanjski teren (igralište za nogomet)- svrha malonogometni turnir u periodu od 25.6.-

26.6.2022. godine 

b)učionica – svrha -nastava stranog jezika 

 5.Razno 

 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika sa 10. sjednice ŠO 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se zapisnik sa 10. sjednice ŠO.  
 
 
Ad.2) Prijedlog Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i 

postupku imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika 
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Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Prijedlog Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku 
imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika se jednoglasno prihvaća. 
 

Ad.3) Prijedlog Pravilnika o ostvarivanju i korištenju nenamjenskih donacija i vlastitih 
prihoda 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Prijedlog Pravilnika o ostvarivanju i korištenju nenamjenskih donacija i vlastitih 
prihoda se jednoglasno prihvaća. 

 
Ad.4) Davanje na korištenje školskog prostora 

Predsjednica Morana Strahija predala je riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak koja je 
upoznala članove ŠO sa pristiglim zahtjevima za korištenje školskog prostora: 
 
a)vanjski teren (igralište za nogomet)- svrha malonogometni turnir u periodu od 25.6.-

26.6.2022. godine 

b)učionica – svrha -nastava stranog jezika 

 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeću 
 
ODLUKU: 
 

1. Oba zahtjeva za korištenje školskog prostora se jednoglasno odobravaju. 
 
Ad.5) Razno 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Izvješće ravnateljice Ksenije Gluhak se jednoglasno prihvaća. 
 
 
Sjednica je završena u 18,30 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR;                     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Branka Vukadinović       Morana Strahija 
 
 


